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ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Επικρατείας και Ψηφιακής Διακυβέρνησης κ. Κυριάκο Πιερρακάκη 

 

Θέμα: Ακατανόητη η υπαγωγή της Π.Ε. Σερρών στην περιοχή ψηφιακής προβολής τηλεοπτικών 
σταθμών Ανατολικής Μακεδονίας - Θράκης 

 

Σύμφωνα με την ΚΥΑ 21161/12-8-2008, ο Νομός Σερρών έχει υπαχθεί, ως προς την ψηφιακή προβολή 
τηλεοπτικών σταθμών, στην Ευρύτερη Περιοχή Εξυπηρέτησης της Ανατολικής Μακεδονίας - Θράκης 
(ΕΠΕ4, ΠΖ- 1), αν και διοικητικά ανήκει στην Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας. Σχετική επιστολή 
έχει αποσταλεί στο Υπουργείο και από το Επιμελητήριο Σερρών.  

Είναι σαφές ότι η υπαγωγή της περιοχής των Σερρών στην τηλεοπτική ζώνη της Ανατολικής 
Μακεδονίας - Θράκης είναι ακατανόητη. Δημιουργεί προβλήματα στην ενημέρωση των πολιτών, οι 
οποίοι αναγκαστικά παρακολουθούν τα τηλεοπτικά κανάλια της Περιφέρειας Ανατολικής Μακεδονίας 
και Θράκης, δίχως να έχουν άμεση ενημέρωση για ζητήματα που αφορούν τη δική τους Περιφέρεια. 
Για παράδειγμα, οι Σερραίοι ενημερώνονται για τις εξελίξεις στην Αλεξανδρούπολη, χωρίς να έχουν 
την παραμικρή τηλεοπτική ενημέρωση για ό,τι συμβαίνει στη γειτονική Θεσσαλονίκη, η οποία 
τυγχάνει να είναι και η πρωτεύουσα της περιφέρειάς τους. Αντίστοιχα, η εκπομπή σερραϊκών 
τηλεοπτικών σταθμών γίνεται λανθασμένα στην Περιφέρεια Ανατολικής Μακεδονίας - Θράκης και όχι 
στην Κεντρική Μακεδονία, όπου διοικητικά και οργανικά ανήκει η Π.Ε. Σερρών.  

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

 

α) Για ποιο λόγο συνεχίζεται η υπαγωγή του Νομού Σερρών στην ψηφιακή προβολή τηλεοπτικών 
σταθμών της Περιφέρειας Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης και όχι στην Περιφέρεια Κεντρικής 
Μακεδονίας, όπου η περιοχή ανήκει διοικητικά;   

β) Τι προτίθεται να πράξει το υπουργείο, ώστε να διορθωθεί αυτή η αστοχία και να υπαχθεί η Π.Ε. 
Σερρών στην ψηφιακή προβολή τηλεοπτικών σταθμών της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Αναστάσιος Χατζηβασιλείου  
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